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§92 

Återrapportering anmält ärende om hyra av Gamla hallen  
(2022 KFN0016) 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår att kultur- och folkhälsonämnden har tagit del av informationen. 

Beskrivning av ärendet 
Fredrik Engberg (L) anmäler på nämndssammanträdet 2022-03-28 ärende om hyra av Gamla 
Hallen.  
 
Kultur- och folkhälsokontoret har berett ärendet.  
 
Gamla hallen är en kommunal fastighet och kultur- och folkhälsonämnden har fått 
kompensation för faktiska hyreskostnader av kommunfullmäktige. Om nämnden inte skulle 
ha kostnaden för hyra av fastigheten, skulle även nämndens rambudget nedjusteras med 
motsvarande summa.  
 
Bakgrunden till att ärendet diskuterades i nämnden är på grund av att omklädningsrummen på 
entréplan inte kunnat användas sedan hallen hade vattenläcka. 2022-04-26 föreslog 
kommunstyrelsens arbetsutskott att kommunstyrelsen ska besluta om att omgående återställa 
befintliga omklädningsrum i brukbart skick.  
 
Mot bakgrund av ovanstående gör kultur- och folkhälsokontoret bedömningen att det inte 
finns behov av att gå vidare med ärendet. 

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse återrapportering anmält ärende om  hyra för Gamla hallen 
 §16 KFN Anmälan av nya ärenden 

Förslag till beslut 
Kultur- och folkhälsonämnden har tagit del av informationen. 
 

Paragrafen är justerad 
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